
Raad 25 juni 2019 / besluitenlijst

Besluitenlijst van de openbare raadsvergadering van de gemeente Leudal van 25 juni 
2019, aanvang 19.30 uur te Heythuysen

Aanwezig:
De voorzitter : de heer A.H.M. Verhoeven MPM
De griffier     : de heer drs. W.A.L.M. Cornelissen
De griffiesecretaresse : mevrouw K.M.A. Verhoeven-Vyncke

Aanwezig de raadsleden:
● drs. M. Graef, drs. P.M. Houben, L.J.E. Linssen, H.T.G. Sleven, E.C.M. van Tilburg;
ing. A.G.H. van Vlodrop-van Kempen en  ing. H. Wijers-van der Linden (allen fractie Samen Verder);
● J. Custers, E.H. Franzen, H.J.H. Hermans, G.A.M.C. Teeuwen en dr. ir. M.C.H. Wagemans (allen
fractie Ronduit Open);
● mr. N.J.A.G. Alofs, R.J. Flinsenberg,  drs. H.H.J.M. van Helden MBA (CDA), P.H.L. van Melick en
J.F.W. Nouwen MSc (allen fractie CDA);
● mr. A.G.J. Kierkels, I.M.R.M. Schors en drs. D.J.H. Voermans (allen fractie D66);
● H.L. Glessner en drs. J.F.M. van der Stappen (beiden fractie Progressief Akkoord Leudal); 
● mr. R.G.M. Thomassen en J.J.P. Vissers (beiden fractie VVD);
● R.A.M. Verheul (fractie Leudal Sociaal).

Mede aanwezig:
wethouder P.H.G. Verlinden (Samen Verder), wethouder mr. S.B.J. Backus (Ronduit Open), 
wethouder M.P.J. Janssen (Ronduit Open) en wethouder mr. R.M.J. Martens (D66).

Afwezig met kennisgeving:
wethouder mr. A.J.M. Walraven (Samen Verder).

1. Opening
De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur en heet iedereen welkom.  

2. Vaststellen agenda

De raad besluit de raadsagenda vast te stellen conform de door het presidium in zijn vergadering van 18 
juni 2019 vastgestelde voorlopige agenda. 
De heer Graef kondigt aan dat zijn fractie nog twee amendementen in voorbereiding heeft voor het 
(mogelijk dinsdag 2 juli 2019 te bespreken) agendapunt 19 inzake de kadernota.
 
3. Vaststellen besluitenlijst raadsvergadering 21 mei 2019
De raad stelt de besluitenlijst ongewijzigd vast.

4. Vaststellen ‘Verordening commissie ruimtelijke kwaliteit gemeente Leudal’

De raad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel.

5. Vaststellen ‘Verordening starterslening gemeente Leudal 2019’

De raad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel.

6. Vaststellen ’Structuurvisie Wonen Midden-Limburg 2018 tot en met 2021’

Samen Verder, Ronduit Open en D66 hebben een amendement ingediend (bijlage 1)`.

Samen Verder geeft een toelichting op het amendement. De fractie stemt in grote lijnen in met de 
structuurvisie. 
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Ronduit Open zegt dat er onwelwillendheid is ten aanzien van de woningbouw. Er zijn te weinig woningen 
beschikbaar in onze gemeente. Er moet actie worden ondernomen, goedkope starterswoningen moeten 
er komen. Overal wordt gebouwd, maar in Leudal veel te weinig. Alleen met een goed aanbod woningen 
kan de gemeente vooruit.

Het CDA kan deels met de structuurvisie leven. Leefbaarheid in dorpskernen staat voorop. Liever 
inbreiding dan uitbreiding. De fractie steunt het amendement met enkele kanttekeningen. Het college 
moet niet volledig gekaderd zijn. Er moet rekening gehouden worden met vraag en aanbod wat woningen 
betreft. 

De VVD merkt op dat deze structuurvisie door 7 gemeenten zal worden vastgesteld. Het is niet alleen een 
visie van de gemeente Leudal. In de structuurvisie staat niet wat het college gaat doen met de cijfers van 
het onderzoek. Dat is een tekortkoming. Er wordt geen standpunt ingenomen. De VVD sluit zich aan bij 
de woorden van Ronduit Open. De fractie kan de overwegingen van het amendement grotendeels volgen. 
De fractie steunt de eerste 2 beslispunten, maar het derde punt is niet nodig.

Progressief Akkoord Leudal zegt dat Leudal ten opzichte van Roermond en Weert een belangrijk deel 
heeft moeten inleveren. Dat is niet goed. Er moet bij de provincie worden aangedrongen op een extra 
bouwcontingent. De fractie steunt de eerste 2 beslispunten van het amendement, maar niet punt 3.

Waarnemend portefeuillehouder Martens begrijpt de gemaakte opmerkingen. Alle 7 gemeenten dienen 
deze structuurvisie vast te stellen. De uitwerking moet nog komen. Hij zegt toe de raad regelmatig te 
informeren over en te betrekken bij de voortgang. Het is nodig om te blijven bouwen en om de balans te 
bewaren. Ten aanzien van het amendement zegt hij dat het eerste punt geen probleem is, het tweede 
punt ook niet, punt 3 laat hij aan de raad over. 

Samen Verder vraag om een korte schorsing voor overleg over het amendement. 

De voorzitter schorst de vergadering voor 10 minuten.

Samen Verder zegt dat het amendement gehandhaafd blijft met een aanvulling. Bij punt 3 wordt 
aangevuld dat als er personele capaciteit nodig is, dat die informatie wordt teruggekoppeld naar de raad. 

De VVD vraagt wat er precies wordt bedoeld met het afnemen van bouwtitels. Geldt dat alleen voor 
particulieren of ook voor projectontwikkelaars is de vraag.

Het CDA steunt het amendement met de eerder genoemde kanttekeningen. Er moet flexibiliteit zijn en 
blijven in de planvoorraad.

Waarnemend portefeuillehouder Martens zegt tegen de VVD dat er in het verleden toezeggingen zijn 
gedaan om te bouwen. Er was geen tijdsbepaling aan verbonden. Het gaat om 1000 bouwtitels en dat is 
te veel. Er moeten titels worden ingenomen en dat geldt voor particulieren en ook voor 
projectontwikkelaars. Men krijgt nog 2 jaar de tijd om te bouwen. Het is strikter gemaakt voor iedereen. 
Vergunningen moeten worden gebruikt, anders vervallen deze vergunningen.
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De voorzitter brengt het amendement in stemming.

De VVD legt een stemverklaring af. De fractie kan het amendement helaas niet steunen omdat punt 3 is 
blijven staan. 

Het (ter vergadering gewijzigde) amendement 6.1 van de fracties Samen Verder + Ronduit Open + D66 
wordt met 21 stemmen voor (Samen Verder, Ronduit Open, CDA, D66, Leudal Sociaal) en 4 stemmen 
tegen (Progressief Akkoord Leudal en VVD) aangenomen.

De raad besluit met 21 stemmen voor (Samen Verder, Ronduit Open, CDA, D66, Leudal Sociaal) en 4 
stemmen tegen (Progressief Akkoord Leudal en VVD) conform het - geamendeerde - raadsvoorstel.

7. Bijstellen groen- en wegenonderhoud in het buitengebied
Samen Verder, Ronduit Open en D66 hebben een amendement ingediend (bijlage 2).

Samen Verder is voorstander van het onderhoudsniveau B wat het groen- en wegenonderhoud in het 
buitengebied betreft. Het niveau mag niet afzakken naar C. Niveau B kost geld en dat is beschikbaar.

Ronduit Open zegt dat inwoners niet tevreden waren, dus het kwaliteitsniveau moet B zijn en blijven. 
De fractie onderschrijft het voorstel van het college, behalve daar waar het gaat om het groenonderhoud 
van B naar C. 

D66 zegt dat een mooie woonomgeving van groot belang is voor de inwoners. Ook voor het buitengebied 
is dit van belang. Goedkoop is duurkoop, zegt de fractie. 

Progressief Akkoord Leudal vindt het groenonderhoud van belang en dat het natuurlijk blijft uitzien. Het 
voorstel van het college is prima. Een bezuiniging terugdraaien is niet goed. De fractie is tegen het 
amendement. 

Het CDA is ook van mening dat het kwaliteitsniveau voor groenonderhoud in het buitengebied op B moet 
worden vastgesteld. Er dient aandacht te zijn en te blijven voor de kwaliteit van de wegen in het 
buitengebied.

De VVD steunt het voorstel van het college. Er zal bezuinigd moeten worden. Deze kosten stijgen alleen 
maar. Zij steunt het amendement niet. 

Portefeuillehouder Martens zegt dat er geen vervangingsreserve voor dit onderhoud is opgebouwd. Er is 
gekeken naar beschikbare middelen zoals verwoord in het voorliggende voorstel. Er wordt niet bezuinigd 
op het bermonderhoud in het buitengebied, bestaande contracten zijn hier leidend. Hij zegt de VVD toe 
een overzicht te verstrekken waaruit duidelijk blijkt hoe het zit met de kosten die berekend zijn 
gedurende de afgelopen 4 jaar.
 

Het amendement 7.1 van de fracties Samen Verder + Ronduit Open + D66 wordt met 20 stemmen voor 
(Samen Verder, Ronduit Open, CDA, D66) en 5 stemmen tegen (Progressief Akkoord Leudal, VVD, Leudal 
Sociaal) aangenomen.

De raad besluit met unanieme stemmen (24 stemmen voor en 0 stemmen tegen) conform het – 
geamendeerde – raadsvoorstel. Mevrouw Van Tilburg verblijft tijdens deze stemming buiten de raadzaal.
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8. Nemen richtinggevend besluit uitbreiding aantal woonwagens en standplaatsen
De fracties Samen Verder, Ronduit Open, D66, Progressief Akkoord Leudal en Leudal Sociaal hebben een 
amendement ingediend (bijlage 3).

Samen Verder wil eerst het provinciaal standplaatsenbeleid afwachten. De op te stellen business case 
moet worden uitgesteld. De fractie heeft geen bedenkingen tegen het voorliggende toewijzingsbeleid. 
Het college moet de overdracht van woonwagens naar woningcorporaties voortvarend oppakken. 
De stand van zaken moet per kwartaal worden teruggekoppeld in de commissie fysiek.

Progressief Akkoord Leudal stemt in met het amendement. De fractie denkt dat het hiermee een 
afgewogen geheel is. 

D66 steunt deze woorden. De fractie is niet tegen de standplaatsen, maar wenst eerst het onderzoek af 
te wachten.

Ronduit Open steunt het amendement en de woorden van de andere partijen.

De VVD steunt het amendement. De fractie vindt dat de business case onderdeel dient uit te maken van 
de structuurvisie. 

Het CDA steunt het amendement. Verdere afspraken dienen te worden geparkeerd tot nader onderzoek 
komt van de provincie. Het college moet woningcorporaties actief betrekken bij dit proces. Standplaatsen 
moeten worden overgeheveld naar woningcorporaties en dit is een goed moment. 

Portefeuillehouder Verhoeven zegt dat hij blij is met de oplossing voor de korte termijn. Er waren 
onvoldoende voorzieningen getroffen voor deze doelgroep. Provinciaal onderzoek is zeker van belang en 
het betrekken van woningcorporaties bij deze ontwikkelingen. In Leudal moet een inhaalslag worden 
gemaakt. Om die reden is de business case opgesteld. De verhouding met de woonwagenbewoners en de 
gemeente moet en kan beter. Hij vraagt de raad te heroverwegen om de tweede stap te zetten en de 
business case te steunen.

Samen Verder vindt het vreemd dat het college niet het provinciaal onderzoek wil afwachten. 
De business case kan daarna breder worden uitgewerkt, want het is nu niet duidelijk waar de raad ja 
tegen zegt. Het is niet moeilijk om later dit jaar met een nieuw voorstel naar de raad te komen, zegt de 
fractie.

Portefeuillehouder Verhoeven zegt dat het zeker mogelijk is om op een later moment met een nieuw 
voorstel te komen. Het probleem is dat de gemeente een negatief onderscheid maakt ten opzichte van 
deze doelgroep en daarmee moet de gemeente ophouden. 

Het amendement 8.1 van de fracties Samen Verder + Ronduit Open + D66 + Progressief Akkoord Leudal 
+ Leudal Sociaal wordt met unanieme stemmen aangenomen.

De raad besluit met unanieme stemmen conform het – geamendeerde – raadsvoorstel.

9. Uiten wensen of bedenkingen over nieuwe integraal woonwagenbeleid + 
          over beleidsregel ‘Toewijzingsbeleid woonwagenstandplaatsen Leudal’
De beraadslagingen over dit agendapunt 9 zijn meegenomen bij het voorgaande agendapunt 8.

De raad besluit met unanieme stemmen conform het raadsvoorstel.

10. Voteren krediet realiseren fietspad langs Heldenseweg in Neer

De raad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel.
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11. Vaststellen bestemmingsplan ‘Fietspad Heldenseweg Neer’

Het CDA vraagt aandacht voor de onveilige situatie daar waar voor een fietssuggestiestrook is gekozen.
Een onverlicht fietspad is overigens geen goede keuze. 

Portefeuillehouder Backus zegt dat dit terechte opmerkingen zijn. Het ontbreekt aan ruimte om een 
fietspad aan te leggen daar waar een fietssuggestiestrook is ingepland. Qua wegbreedte is het niet 
anders mogelijk, maar hij wil er wel naar kijken. De raad heeft een beleidsregel die zegt zeer 
terughoudend om te gaan met verlichting bij fietspaden. Het is niet dat hele tracé bosgebied is. Mocht er 
verlichting nodig zijn moet het beleid worden aangepast en betekent dit meer kosten. Het zou niet in lijn 
zijn met het beleid zoals het nu wordt toegepast. Het gaat om gemeentelijk beleid niet om provinciaal 
beleid.

De raad besluit zonder stemming conform het raadsvoorstel.

12. Onttrekken gelden aan bestemmingsreserve meeropbrengsten toeristenbelasting 2017
         voor terugbetalen gedeelte toeristenbelasting aan tweetal logies verschaffende 
         ondernemers

De raad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel.

13. Vaststellen duurzaamheidsvisie ‘Duurzaam Leudal 2030’’ + 
         Kennisnemen ’Uitvoeringsprogramma 2019 Duurzaam Leudal’

Het CDA heeft een amendement ingediend (bijlage 4). De fractie geeft een toelichting op haar 
amendement. De fractie stelt voor om het besluit als volgt te wijzigen:  zin ‘De veehouderij is voor circa 
18% verantwoordelijk voor de uitstoot van broeikasgassen (de totale mobiliteit voor 13,5%).’ te 
verwijderen en op deze plaats in te voegen ‘De agrarische sector is onze producent van voedsel, maar 
tevens mede verantwoordelijk voor de uitstoot van broeikasgassen’. 

D66 zegt dat er te weinig personeelscapaciteit is om zich hiermee serieus bezig te houden. Om die reden 
is uitbreiding van die capaciteit in haar amendement (bijlage 5) opgenomen. 

Samen Verder zegt dat de planologische uitwerking nog moet volgen. Het is niet nodig om nu in detail te 
gaan treden. De fractie steunt de beide amendementen niet. 

De VVD spreekt haar waardering uit voor de duurzaamheidsvisie. Het opzetten van het 
duurzaamheidsfonds roept vragen op. Dit is onvoldoende uitgewerkt en daar moet nader onderzoek naar 
worden gedaan. De fractie is tegen het amendement van D66. Niet de uitbreiding van de personele 
capaciteit heeft prioriteit. Meer injecties in het duurzaamheidsfonds is beter. De fractie is voor het 
amendement van het CDA. 

Progressief Akkoord Leudal vindt het een goede notitie, maar helaas is er weinig ambitie te zien. 
De aanpak duurzaam maken van landbouw is niet opgenomen. Energiebesparing zou meer aandacht 
moeten krijgen. De fractie staat achter het amendement van D66.

Ronduit Open steunt het amendement van D66 niet. De fractie zegt dat eerst gekeken moet worden of er 
minder ambtelijke capaciteit kan worden besteed aan andere zaken. Die capaciteit kan dan anders 
worden ingezet zonder dat er uitbreiding nodig is. De fractie wil dat de duurzaamheidsvisie concreet 
wordt gemaakt.
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Portefeuillehouder Verlinden zegt dat er voldoende capaciteit is binnen de organisatie voor het 
duurzaamheidsbeleid. Er is een goede regionale samenwerking, dat blijkt onder meer doordat elke 
gemeente in de regio € 10.000 in een pot stopt waaruit de regionale inzet van de duurzaamheids-
ambtenaar van de gemeente Leudal wordt betaald. Mocht er uitbreiding nodig zijn, dan zal hij de raad 
daarover informeren, maar op dit moment is dit niet nodig. Hij zegt dat er september/oktober een notitie 
komt met een ‘paraplu bestemming’ waarin alle informatie staat die is opgehaald naar aanleiding van de 
vraag waarin we straks gaan verduurzamen. De ambities zijn best hoog. Hij zegt dat er een revolverend 
duurzaamheidsfonds is. Ook hierover komt informatie naar de raad toe. 

Het amendement 13.1 van de fractie CDA wordt met 11 stemmen voor (CDA, D66, VVD, Leudal Sociaal) 
en 14 stemmen tegen (Samen Verder, Ronduit Open en Progressief Akkoord Leudal) verworpen.

Het amendement 13.2 van de fractie D66 wordt met 5 stemmen voor (D66, Progressief Akkoord Leudal) 
en 20 stemmen tegen (Samen Verder, Ronduit Open, CDA, VVD, Leudal Sociaal) verworpen.

De raad besluit met unanieme stemmen conform het raadsvoorstel.

14. Vaststellen herziene Algemene plaatselijke verordening gemeente Leudal
Samen Verder heeft een amendement ingediend (bijlage 6). De fractie is voor het voorstel, maar wil een 
kanttekening maken.  De wijziging die nu wordt voorgesteld om een exploitatievergunning voor de natte 
horeca voor te schrijven wijst zij af, wil dat het beleid zoals het eerder was vastgelegd in stand blijft. 

Progressief Akkoord Leudal heeft een motie ingediend (bijlage 7). De fractie zegt dat er niets met 
klachten gebeurt. Klachten die gaan over stoken in allesbranders. Daar moet iets aan worden gedaan.

Ronduit Open zegt dat er voldoende handhaving moet zijn. Wat er geregeld is, moet ook handhaafbaar 
zijn. De fractie wil het amendement van Samen Verder steunen, tenzij de portefeuillehouder dat 
ontraadt. De fractie wil weten wat de uitvoerbaarheid is van de motie, als die motie wordt aangenomen.

Het CDA kan het amendement van Samen Verder steunen. De motie van Progressief Akkoord Leudal is in 
de uitvoering moeilijk wat handhaving betreft. De fractie wacht de toelichting van de portefeuillehouder 
af. 

Portefeuillehouder Verhoeven zegt dat er handhavingsproblemen waren. Er is nu geen sprake meer van 
onderbezetting bij het team handhaving. Preventief toezicht houden is lastig, zegt hij. Er is overleg 
geweest met de horecaondernemers en er zijn goede afspraken gemaakt. 

Samen Verder zegt dat het gaat om nieuwe horeca. Voor bestaande horeca verandert er niet zo veel. 
Voor nieuwe horeca werpt de gemeente drempels op. Het amendement blijft gehandhaafd. De fractie is 
tegen de motie, omdat handhaving lastig is. 

De VVD is tegen het amendement van Samen Verder. De fractie zegt dat haar niet duidelijk is waarom dit 
nodig zou zijn. De motie van Progressief Akkoord Leudal voegt niets toe. 

Ronduit Open is blij met de uitbreiding binnen team handhaving. De fractie is tegen het amendement van 
Samen Verder.  De toelichting van de portefeuillehouder heeft de fractie overtuigd.
De fractie is tegen de motie van Progressief Akkoord Leudal. De handhaving is niet vanzelfsprekend.

Het amendement 14.1 van de fractie Samen Verder wordt met 10 stemmen voor (Samen Verder en D66) 
en 15 stemmen tegen (Ronduit Open, CDA, Progressief Akkoord Leudal, VVD, Leudal Sociaal) verworpen.

De raad besluit met unanieme stemmen conform het raadsvoorstel.
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De motie 14.1 van de fractie Progressief Akkoord Leudal wordt met 2 stemmen voor (Progressief Akkoord 
Leudal) en 23 stemmen tegen (Samen Verder, Ronduit Open, CDA, D66, VVD, Leudal Sociaal) 
verworpen.

15. Vaststellen Verordening behandeling bezwaarschriften Leudal

De raad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel.

16. Vaststellen Jaarrekening 2018 + Bestemmen rekeningresultaat 2018 + 
         Vaststellen meerjarenplanning grondexploitaties + Bestemmen restantbedragen
         gecommitteerde reserve

Het CDA zegt dat het vastgoedbeleid onvoldoende is beschreven in de beleidsterreinen. 
Dat geeft geen volledig beeld. Als dat wel wordt opgenomen, komt toetsing en controle beter tot zijn 
recht. De fractie is overigens tevreden met wat wordt voorgesteld. 

Progressief Akkoord Leudal sluit zich bij het CDA aan. De fractie merkt op dat de beantwoording van haar 
raadsvraag over afvalstoffenheffing onvoldoende is afgehandeld. 

Ronduit Open ziet het minder rooskleurig in. Er zijn bepaalde zaken niet uitgevoerd, maar het geld 
daarvoor zal een keer moeten worden uitgegeven. De aanbevelingen van de accountant moeten worden 
opgevolgd. De fractie is blij met een positief resultaat en dat belastingverhogingen niet aan de orde 
zullen zijn.

De VVD stemt in met het voorstel. Zij merkt op dat er gesproken wordt over een positief resultaat, maar 
als er eerder begrote kosten niet worden uitgegeven, blijft er geld over. 

Portefeuillehouder Verlinden zegt dat het vastgoedbeleid inderdaad breder bekeken kan worden. 
Er moeten zeker nog stappen worden gezet en definitief worden uitgewerkt. 

Portefeuillehouder Backus zegt dat we beter grip krijgen op het vastgoedbeleid. Het accommodatiebeleid 
en het vastgoedbeleid worden nader uitgewerkt.

De raad besluit zonder stemming conform het raadsvoorstel, met dien verstande dat het raadsvoorstel 
voor zover betreft het voorstel inzake het bestemmen van het rekeningresultaat 2018 geacht wordt te 
zijn gewijzigd voor zover dat voortvloeit uit het in deze raadsvergadering bij agendapunt 7 al – 
geamendeerd – genomen raadsbesluit.

17. Vaststellen 1e raadsrapportage 2019 + Vaststellen 6e begrotingswijziging 2019 +
         Voteren krediet vervanging vergaderinstallatie raadzaal + Vaststellen 14-tal mutaties
         reserves + Verhogen subsidiebedrag Bureau Jeugdzorg Limburg

Ronduit Open stemt in met het voorstel. Informatie kan specifieker en concreter en minder algemeen, 
vindt de fractie. 

Progressief Akkoord Leudal neemt de raadsrapportage voor kennisgeving aan. De onderbouwing van 
diverse posten is onvoldoende. 

Het CDA sluit zich bij de vorige sprekers aan. 

Portefeuillehouder Verlinden zegt dat de meicirculaire aan de raad is aangeleverd. Er wordt veel geld voor 
het sociaal domein uitgegeven. Dat kan zo niet doorgaan, anders gaat het ten koste van andere 
domeinen zoals onderhoud wegen. De raad moet keuzes gaan maken. In de tweede raadsrapportage zal 
meer inzicht worden gegeven in de stand van zaken. 
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Ronduit Open zegt dat in de meicirculaire staat dat het er goed uitziet voor de gemeente Leudal. 

Portefeuillehouder Verlinden beaamt dit. Er moet wel nog een taakstelling worden gerealiseerd. 

De raad besluit met unanieme stemmen conform het raadsvoorstel.

18. Instemmen met Startnotitie Accommodatiebeleid Gemeente Leudal

Wegens een gebrek aan voldoende vergadertijd op 25 juni 2019 komt dit agendapunt aan de orde in de 
op 2 juli 2019 voort te zetten raadsvergadering.

19. Instemmen met Kadernota 2020 – 2023

Wegens een gebrek aan voldoende vergadertijd op 25 juni 2019 komt dit agendapunt aan de orde in de 
op 2 juli 2019 voort te zetten raadsvergadering.

20. Bespreken afhandelingsvoorstellen ingekomen stukken

Wegens een gebrek aan voldoende vergadertijd op 25 juni 2019 komt dit agendapunt aan de orde in de 
op 2 juli 2019 voort te zetten raadsvergadering.

21. Mededelingen
Wegens een gebrek aan voldoende vergadertijd op 25 juni 2019 komt dit agendapunt aan de orde in de 
op 2 juli 2019 voort te zetten raadsvergadering.

22. Bespreken motie vreemd aan de orde van de dag dekking (oplopende) kosten
          nieuwbouw gezamenlijke voetbalaccommodatie in Kelpen-Oler + reserveren huidig 
          terrein voetbalaccommodatie Grathem voor woningbouw

Wegens een gebrek aan voldoende vergadertijd op 25 juni 2019 komt dit agendapunt aan de orde in de 
op 2 juli 2019 voort te zetten raadsvergadering.

23. Bespreken motie vreemd aan de orde van de dag nastreven integraliteit jeugdzorg

Wegens een gebrek aan voldoende vergadertijd op 25 juni 2019 komt dit agendapunt aan de orde in de 
op 2 juli 2019 voort te zetten raadsvergadering.

24. Schorsing
De voorzitter schorst de vergadering om  22.45 uur. 
De vergadering zal worden voortgezet op dinsdag 2 juli 2019, aanvang 19.30 uur, in de raadzaal, om 
alsnog de agendapunten 18 t/m 24 te behandelen.

Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van de gemeente Leudal d.d. 24 september             
2019.

DE RAAD VAN DE GEMEENTE LEUDAL,
De griffier, De voorzitter

Drs. W.A.L.M. Cornelissen. D.H. Schmalschläger.
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Amendement 6.1
Ter vergadering gewijzigde versie

Bijlage 1

  

Amendement agendapunt 6.

Raadsvoorstel:  Structuurvisie Wonen Midden-Limburg 2018-2021 

De Raad van de gemeente Leudal heden 25 juni 2019 in vergadering bijeen;

Gelezen hebbende het raadsvoorstel van burgemeester en wethouders;

Overwegende:

dat het college de Raad slechts wil informeren over de lokale bouwplan uitwerking per kern welk plan 
eind 2019 begin 2020 gereed is;

dat de Raad hierop zelf invloed wil blijven uitoefenen hoe de planvoorraad per kern zal worden 
vastgesteld mede in relatie tot de planvoorraad-ontwikkeling per kern;

dat de Ruimte voor Ruimte opgaven buiten de planvoorraad dienen te vallen omdat dit een aparte andere 
voorraad betreft in kader van provinciale Ruimte voor Ruimte planvoorraad;

dat de Raad meer initiatief  c.q. een actievere overleg- rol vanuit de gemeente wil zien om tot stimulering  
en realisering van woningbouwplannen in alle kernen van Leudal over te gaan; 

Besluit:

1. Dat het college de gemeenteraad , de commissie Fysiek gehoord, een te bouwen planvoorraad  
woningen per  kern zal laten vaststellen.

2. Dat de Ruimte voor Ruimte kavels buiten de Leudalse planvoorraad blijven.

3. Dat mocht er extra personele capaciteit nodig zijn voor het college de raad financiële ruimte 
vrijmaakt tot 0,5 FTE  tot 2021 ter stimulering van realisering bouwplannen zoals genoemd in de 
planvoorraad welke de Raad gaat vaststellen voor alle kernen. Het spreekt vanzelf dat dit goed 
gemotiveerd moet worden en terugkomt naar de raad voor akkoord.

 Fractie Samen Verder Fractie Ronduit Open Fractie D66
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Amendement 7.1
Bijlage 2

  

Amendement   

Agendapunt 7  Vervangingsopgave wegen en groen

De Raad van Leudal,
heeft kennis genomen van het voorstel van het College van Burgemeester en Wethouders om in te 
stemmen 

 met het wijzigen van het kwaliteitsniveau voor het onderhoud en groen in het buitengebied van B 
naar C, met uitzondering van de bermen en de besparing in te zetten voor de vervanging van 
grassen en beplanting; 

Overwegende

 dat de raad groot belang hecht aan een hoogwaardige kwaliteit van het onderhouden van de 
openbare ruimte;

 dat in coalitieakkoord het belang hiervan  is vastgelegd 

Besluit

1. niet in te stemmen met het voorgestelde besluit onder  punt 1 van het dictum van het 
conceptraadsbesluit;

2. Het kwaliteitsniveau voor het groen en wegen voor de gehele gemeente vast te stellen op niveau 
B;

3. de kosten ten bedrage van € 121.000 ten laste te brengen van het rekeningsaldo 2018.
 

Fractie Samen Verder   Fractie D66      Fractie Ronduit Open
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Amendement 8.1
Bijlage 3

  

                    

Amendement   Agendapunt 8.

Raadsvoorstel nemen richtinggevend besluit uitbreiding aantal woonwagens en standplaatsen;

De Raad van Leudal heden 25 juni 2019 in vergadering bijeen;

Gelezen hebbende  het raadsvoorstel van burgemeester en wethouders;

Overwegende,

dat het op dit moment te ver voert om een business case voor de uitbreiding met 15 standplaatsen op de 
middellange termijn op te stellen;

dat er eerst nog een provinciaal woonbehoefte onderzoek zal worden uitgevoerd;

dat alle gemeenten van Limburg  een mede verantwoordelijkheid hebben;

dat ook woningbouwcorporaties hierin beleidsmatig dienen te worden betrokken;

Besluit:

1. Nu niet in te stemmen met punt 5 van het te nemen raadsbesluit.

2. De op te stellen business case voor 15 standplaatsen uit te stellen totdat het provinciale 
woonbehoefte onderzoek gereed is en dat straks in samenwerking met alle Limburgse 
gemeenten, woningbouwcorporaties en provincie een totaal standplaatsen beleid Limburg zal 
worden vastgesteld. 

Fractie Samen Verder
Fractie Ronduit Open
Fractie D66
Fractie Progressief Akkoord Leudal
Fractie Leudal Sociaal
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Amendement 13.1
Bijlage 4

Amendement agendapunt 13 Vaststellen duurzaamheidsvisie ‘Duurzaam Leudal 2030’.

De Raad van Leudal in zijn vergadering van 25 juni 2019 bijeen;

Constaterende dat:

Het college voornemens is om de raad de duurzaamheidsvisie te laten vaststellen en zelf inmiddels het 
uitvoeringsprogramma voor Leudal heeft vastgesteld;

Overwegende dat:

 In de duurzaamheidsvisie de gemeente ingaat op de duurzaamheidsdoelen en mogelijkheden om 
te verduurzamen.

 In hoofdstuk 2.3 er enkele speerpunten duurzaamheidsambitie zijn benoemd. Een speerpunt 
hierbij is voedsel . Hoofdzakelijk wordt er bij dit speerpunt de veehouderij benoemd die 
verantwoordelijk is voor de uitstoot van broeikasgassen. De gemeente citeert daarbij het 
volgende: ‘De veehouderij is voor circa 18% verantwoordelijk voor de uitstoot van 
broeikasgassen (de totale mobiliteit voor 13,5%). Voedsel is daarom een belangrijk thema van de 
duurzaamheidsvisie.’.

 Het geciteerde manipulatief is.
 Als bestuurlijk orgaan het niet acceptabel is om zonder onderbouwing dergelijke uitspraken op 

papier te zetten.
 Het geciteerde afkomstig is uit een onderzoek uitgevoerd door de FAO en waarbij aangegeven is 

dat uitkomsten van sectoren niet met elkaar te vergelijken zijn.
 De veehouderij voor 18% verantwoordelijk zou zijn voor de uitstoot van broeikasgassen. Hierbij 

is de uitstoot hoofdzakelijk afkomstig van het kappen van bossen buiten Europa voor het 
produceren van gewassen en de uitstoot van methaangassen bij herkauwers.

 De gemeente Leudal geen of nauwelijks invloed heeft op bovenstaande en daarmee het 
geciteerde een verkeerde verwachting opwekt en niet in de context past om voedsel te 
verduurzamen.

Besluit:

Het besluit als volgt te wijzigen: zin ‘De veehouderij is voor circa 18% verantwoordelijk voor de uitstoot 
van broeikasgassen (de totale mobiliteit voor 13,5%).’ te verwijderen en op deze plaats in te voegen ‘De 
agrarische sector is onze producent van voedsel, maar tevens mede verantwoordelijk voor de uitstoot 
van broeikasgassen’. 

Fractie CDA,
Raadslid John Nouwen.
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Amendement 13.2
Bijlage 5

AMENDEMENT duurzaamheid

De Raad van Leudal, bijeen in openbare vergadering op 25 juni 2019;
 
Gezien:

1. Het Duurzaamheidsplan en –programma dat momenteel wordt opgesteld met daarin de ambities 
en doelstellingen op het gebied van duurzaamheid voor Leudal;

2. Het voorstel om € 50.000 per jaar te bestemmen voor de uitvoering van het pakket van 
maatregelen uit het duurzaamheidsprogramma;

Overwegende dat:
 de ambitie is dat Leudal in Limburg koploper wil worden op het gebied van duurzame 

energie;
  ½ fte te weinig is om deze ambitie waar te maken;
 de programmaberekening 2018 een voordelig saldo oplevert van 1.480.000 euro;
 hiervan een bedrag van 1.076.000 euro aan de algemene reserve gaat worden 

toegevoegd;
 hierdoor de weerstandsratio 2019 zeer goed is en dus ruimte biedt tot een bedrag van 

200.000 euro;
 daarnaast ook nog een tegemoetkoming in de loonkosten wordt verstrekt voor het werk 

dat de beleidsmedewerker duurzaamheid voor de RES verricht;

Besluit:
1. Extra ambtelijke capaciteit te creëren t.b.v. van de energietransitie van maximaal één FTE voor 

de duur van 2 jaar;
2. De extra capaciteit ad 200.000  euro te financieren uit het rekensaldo 2018 ad 1.076.000 euro.

Fractie D66
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Amendement 14.1

Bijlage 6

Amendement

Onderwerp: Agendapunt 14; Vaststellen herziene Algemene plaatselijke verordening gemeente 
Leudal.

De raad van de gemeente Leudal in vergadering bijeen op 25 juni 2019;

Overwegende

- Dat het wenselijk is de APV van tijd tot tijd door te lichten en dat de huidige coalitie heeft 
uitgesproken te streven naar deregulering. 

- Dat het toevoegen van nieuwe regels enkel en alleen geschied wanneer nut en noodzaak 
voldoende zijn aangetoond.

- Dat er onvoldoende wordt aangetoond waarom het wederom opnemen van een horeca 
exploitatievergunning voor natte horeca wenselijk en nodig is en dat mogelijke problematiek 
voldoende te ondervangen is in het bestaande stelsel van bestemmingsplannen en 
vergunningen.

- Dat toenemende regeldruk voor ondernemers in het algemeen en horeca en evenementen in 
het bijzonder onwenselijk is met het oog op de economie en de leefbaarheid van onze 
dorpskernen.

Besluit:

Geen wijziging op te nemen voor artikel 2:28 van de A.P.V. en de vrijstelling van een horeca-
exploitatievergunning voor de natte horeca in stand te houden.

Fractie Samen Verder
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Motie 14.1
Bijlage 7

Motie  agendapunt 14, Herziening Algemene Plaatselijke Verordening

De Raad van Leudal in haar vergadering van 25 juni 2019  bijeen,

 Overwegende dat het stoken in allesbranders leidt tot ergernis, stank en giftige gassen en rook

 Is van mening dat deze problematiek aandacht verdient in het gemeentelijke beleid en de 
toezicht en handhaving

Roept het college op:

 Een manier te zoeken om dit in de toekomst te kunnen verbieden en handhaven

Fractie Progressief Akkoord Leudal


